

Amazing CHINA 中国

7D5N

经典江南

杭州/无锡/苏州/上海/乌镇

HANGZHOU/WUXI/SUZHOU/
SHANGHAI/WUZHEN

Singapore ⇄ Hangzhou Tour Code: JCHW-2

Golden
Destinations



China
中国



Wuzhen
乌镇西栅



Lingshan Town Nianhua Bay
江南小京都拈花湾



Guangfulin Heritage Park
广富林遗址公园



Lingshan Town Nianhua Bay
江南小京都拈花湾

行程次序, 以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



West Lake
西湖风景区



Wuzhen West Gate
乌镇西栅景区



Cheng Huang Temple
城隍庙



SCHEDULE

D1 SINGAPORE ✈️ HANGZHOU (MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2 HANGZHOU 🚗 WUXI (B/L)

- ☑ Taihu Lake
- ☑ Lingshan Town-Nianhua Bay
*Light Show *Seasonal Flower

D3 WUZHEN 🚗 SUZHOU (B/L/D)

- ☑ Tong Bohu Garden (One of the Four Talents of Jiangnan)
- ☑ Pingjiang Road Historic District + Renheng Warehouse Street (Famous photo spots)
- ☑ Xiangmen Ancient City Wall Ruins

D4 SUZHOU 🚗 SHANGHAI (B/L/D)

- ☑ Zhang Garden
- ☑ Nanjing Road Pedestrian Street
- ☑ Yuyuan City God Temple Business District (Nine-Bend Bridge, Huxin Pavilion)

D5 SHANGHAI 🚗 WUZHEN (B/L/D)

- ☑ Guangfulin Ruins Park + Water-Pyramid-shaped Museum (exterior)
- ☑ Wuzhen West Gate
- ☑ Wuzhen Night Scenic

D6 WUZHEN 🚗 HANGZHOU (B/L/D)

- ☑ Tea Appreciate + Tea Picking Experience Tour
- ☑ West Lake (Golden Buffalo, West Lake Xin Tiandi)
- ☑ Orioles Singing in the Willows
- ☑ Ming and Qing Hefang Street + Nansongyu Street

D7 HANGZHOU ✈️ SINGAPORE (MOD)

OPTIONAL TOUR:

SONGCHENG ETERNAL LOVE NIGHT SHOW: RMB300/PERSON

THE BUND NIGHT VIEW + HUANGPU RIVER CRUISE: RMB200/PERSON

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ Yuyuan City God Temple Business District - Stepping into the old streets of Shanghai, you feel like you've returned to the bustling market of Shanghai 100 years ago. Has a unique style, combining tourism, shopping, leisure, entertainment, and cultural display into a multifunctional characteristic street.

HANGZHOU

- ◆ West Lake Scenic Area - Famous for its beautiful lake and numerous historical sites. On June 24, 2011, "Cultural Landscape of West Lake, Hangzhou, China" was officially listed in the "World Heritage List."
- ◆ Orioles Singing in the Willows - During the Southern Song Dynasty, it was the imperial garden called Jujing Garden. In the Qing Dynasty, the old scenery of Liulang Wenying was restored. It is now Liulang Wenying Park, located in the southeast corner of West Lake, covering an area of about 21 hectares.

WUXI

- ◆ Nianhua Bay - Famous attractions include Banshan Nianri (Nianhua Lake), Xiangyuehua Street, Nianhua Tower, Miaoyintai, Brahma Flower Sea, Futian Pavilion, and Zen Music Hall.

SUZHOU

- ◆ Tang Bohu Garden - In the early Qing Dynasty, part of Taohua An still existed. During the Shunzhi period, the famous doctor Shen Mingsheng moved to Suzhou and obtained this property, constructing pavilions, planting bamboo and trees, and building a pond called Changning Pond. He planted lotus flowers in it, and the banks were lined with hibiscus. He also built a pavilion across the pond, named "Rongjing Pavilion." In the Qianlong period, there were monks in the Bao Hua Temple, and it was rebuilt as the Bao Hua Temple. The ancient temple still exists.

WUZHEN

- ◆ Wuzhen West Gate - Located in Wuzhen West Street, Tongxiang City, Jiaxing, Zhejiang Province, adjacent to the Beijing-Hangzhou Grand Canal, and has direct roads to Jiangsu, Suzhou and Tongxiang urban areas, subtropical monsoon climate, 4.92 square kilometers, mainly for business tourism and leisure vacations, is an AAAAA scenic spot.



✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

★ Hangbang Cuisine ★ Gusu Cuisine ★ Benbang Cuisine ★ Songjiang Cuisine
★ Pork Ribs Cuisine ★ Dimsum Cuisine ★ Lushang Cuisine ★ Wuzhen Ancient Town Cuisine



HOTEL OR SIMILAR

- ✓ Hangzhou Airport Holiday Inn Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Wuxi Licheng Wentelai Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Suzhou Heyi Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Shanghai Holiday Inn Express or similar class x1 Night
- ✓ Wuzhen Eden Platinum Hotel or similar class x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



The Chanting Willows
柳浪闻莺



Wuzhen West Gate
乌镇西栅景区



Tang Bohu Garden
唐伯虎园林

观光景点:



精简行程

第一天 新加坡 ✈️ 杭州 (机上用餐)

☑️ 入住酒店

第二天 杭州 🚗 无锡 (早/午)

- ☑️ 车游太湖风光
- ☑️ 江南小京都拈花湾
*禅意梦幻夜秀 *季节赏花梵天花海

第三天 无锡 🚗 苏州 (早/午/晚)

- ☑️ 江南四才子之一唐伯虎园林
- ☑️ 网红打卡平江路历史街 + 仁恒仓街
- ☑️ 相门古城墙遗迹

第四天 苏州 🚗 上海 (早/午/晚)

- ☑️ 张园
- ☑️ 南京路步行街
- ☑️ 豫园城隍庙商圈 (九曲桥, 湖心亭)

第五天 上海 🚗 乌镇西栅 (早/午/晚)

- ☑️ 广富林遗址公园 + 外观水上金字塔型博物馆
- ☑️ 乌镇西栅景区
- ☑️ 乌镇西栅夜景

第六天 乌镇西栅 🚗 杭州 (早/午/晚)

- ☑️ 江南最美茶园 + 网红背篓采茶炒茶体验
- ☑️ 世界遗产西湖风景名胜 (金牛出水, 西湖新天地)
- ☑️ 帝王御花园柳浪闻莺
- ☑️ 明清河坊街 + 南宋御街

第七天 杭州 ✈️ 新加坡 (机上用餐)

推荐自费:

世界三大明秀之一-宋城千古情: 人民币300/人
外滩夜景+黄浦浦江游船: 人民币200/人

上海

- ◆ 豫园城隍庙商圈 - 走进上海老街, 您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独具的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、一直是连接十六铺和城隍庙、豫园地区的人流走廊。

杭州

- ◆ 西湖风景名胜 - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ 柳浪闻莺 - 南宋时为帝王御花园, 称聚景园, 清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园, 地处西湖东南隅湖岸, 占地约二十一公顷。

无锡

- ◆ 江南小京都拈花湾 - 被誉为江南小京都, 追求一种身、心、灵独特体验的人文关怀, 让人们体验无处不在的禅意生活。

苏州

- ◆ 唐伯虎园林 - 到了清代初年, 桃花庵尚存部分建筑。顺治间, 名医沈明生徙苏得此宅, 构亭台, 植竹木, 池沼叫长宁池, 内植荷花, 岸夹芙蓉, 并跨塘建一亭, 取名“蓉镜亭”。当时莫俨高曾写有《送明生先生迁六如别业》一诗: “六如泼墨狂歌处, 桃树无多潭水秋; 之子移家当胜地, 一楼八咏继风流。”到了乾隆年间, 有僧禅林、道心, 又就其地改建为宝华庵, 古庵犹存。

乌镇西栅

- ◆ 乌镇西栅 - 位于浙江省嘉兴桐乡市乌镇西大街, 毗邻京杭大运河, 并有公路直通江苏、苏州和桐乡市区, 亚热带季风气候, 4.92平方公里, 以商务旅游、休闲度假为主, 是AAAAA景区。



✓ 5早餐/5午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 杭州风味 ★ 排骨风味 ★ 姑苏风味 ★ 点心风味
- ★ 松江风味 ★ 古镇风味 ★ 本帮风味 ★ 沪上风味



酒店住宿

- ✓ 杭州空港假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 无锡温特莱酒店或同级 x1晚
- ✓ 苏州和颐酒店或同级 x1晚
- ✓ 上海虹桥国家会展中心智选假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 乌镇伊甸园铂金酒店或同级 x1晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

上海 SHANGHAI



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	10N CNY = MYR 6.50 10元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	CHINA : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 Flat Blade Pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 Flat Blade Pin + 1 Round Pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique Flat Blade Pin "V-Shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤 <small>*Subject to change* *可随时更改*</small>
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 25°C - 3°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 24°C - 3°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320</p> <small>*Subject to change* *可随时更改*</small>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

